
Obecnf irad Str6ne Pod Tatramt

Zo zasadania OZ

V Str6f,ach Pod Tatrami

29.09.201s

ZN,PISNICA

uskutoinen6ho dila

28.09.2015

dnej listinY/ Podet:

7

posianci OZ

ostatm

hostia

Nepritomni /menovite/:

podlia Prezendnej lislinY

ospravedlneni: J6n BadZo ml" Slavomir BadZo

neospravedltt"!!

1. Otvorenie zasadnutia

2. Urdenie zapisovatefa a overovatefo-v z6pisnice

t: . ipta"" t"ti tol6ra obce za I t/z rok 2015

4 . N6vrh tonttor""fJli"o'ti tottttoiora ob e na 2 Yz tok 2075

5. San'cia neleg'lnych skl6dok u ,o*'tt"tJo'uit' schv'lenie 5% spoluudasti na projekte

6. Audit zarckZ}l
7 . Oprava miestnej komunik6cie do romsk:j "^t:P 'L^^'
8. Schvalenie tvbil;;;;iu-"noa"ittov okoll oNB v romskej osade

;;. v.t"i"a kaniltzlct'av romskej osade

ll' yl",:lt :l'#:ff3,ffff:5,*-:tqirc ch verejnvch budov, vrinane zateptovanta

12. R0zne

trAtth Pt" gtamu rokovania:
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Priebeh rokovania Obecn6ho zastupitel'stva:

K 1. borlu programu: Rokovanie obecn6ho zastupitetstva otvoril a viedol J6n BadLo'

starosta obce. PredioZil posiancom pfogfam rokovania, s ktorym jednomyselne suhlasrili'

K 2. bodu programu: Starosta obce urdil zapisovateliku Ing. R.Wildnerov6' Za overovatel'ov

urdil J6na Oradka a Ondreja Badi'a'

obdan obce p6n Rastislav Pitoi6k predloZil irstnu poZiadavku, aby mohol toto zasaclr]fire oz

nahr6va(. Poslanci tirto poZiadavku i"arro-yt.1ne zamietli. Starosta obce od6vodnil toto

zamietnutie fym, zenebola na rokovan ie ozpredloZen6 pisomn6 Ziadost'' Ak si v budricnosti

obdania poAairi pisomnu Ziadost' nem6 d6vod nahr6vanie zamietnut''

K 3" bodu programu: Spr6w kontrolnej dinnosti za I /' rok 2015 predniesol kontrol6r obce'

Mgr. Kapral, ktoni pritomni vzahnavedomie'

K4. bodu programu: N6vrh pl6nu kontrolnej dinnosti na2 Yz rok 2015 predloZil korrtrol6r

obce' Mg. Kaprai' S predloZenjzrn n6vrhom poslanci jednomyselne sirhlasili'

, do je 5% z PoskYtnutej dot6cie'

K 6. bodu programu: Ekon6mka obce Ing. vitkovsk6 informovala pritomnych <> z'kone d'

43112002 Z.z. oirdtovnictve v zneni neskoisich predpisov, podfa ktor6ho- musi byt' ridtovn6

z*vterkaoveren6 do jedn6ho roka od skondenia udtovneho obdorria. poslanci jednomyselne

schv6lili n6vrh zmluvy o audite za rok 2014 slng. Danielou Dudovou, Levodsk 21211'0'

Poprad.

K7. bodu Programu:
komunikfcie do romskej

Starosta obce informoval pritomnych o zlom stave mlestneJ

osady. Poslanci opdtovne jednomyselne schv5lili jej opravu'

K 8. bodu programu: Starosta obce informoval

obecnych najomnj'ch bflov' Poslanci jednomyselne

obecnych n6j omnYch bYov'

o zhmere vYbudovat' chodnikY okolo

schv6lili vybudovanie chodnikov okolo
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K 9. bodu programu: Starosta obce predloZil n6vrh vybudovat' kanalizadnri siet' v r6mskej

osade v aiZt 
" 

pibtlZtr" 120 b.m. Poslanci tento n6vrh jednomyselne schvalili'

predloZila PritomnYm n6vrh

rok 2015. PoloZkY v Prijmovej
obce na rok 2015, ale neboli,

enom rozPodte obce na rok 2015'

podte obce neboli rozpodtovan6 v rozpodte

nemajil vplyv na schodok rozpodtu obce na

rok 2015. Poslanci OZ jednomyselne schv61i1i zmenu rozpodtu obce na rok 2015'

Mgr. Kapral informoval pritomnych o projekte na

" "ikonuE. 
sgl tzoo+ Z.z. o Enviroment6lnom fonde

v znenineskor5ich predpisov pre aktivitu - Cinnost'

LZ. nazvy5ovanie energetickej irdinnosti existujircich verejnych budov vrhtane zateplJovania'

V r6mci projektu ie m-oZne reahzovat' zatepliovanie obvodovych stien a pl65t'a buclovy,

zaleplente a vymena strechy, vymena okien

a podobne. V obci by bola zalrnut| do toht

domu a materskej 5ko1y. Vl5ka podpory na p

kaLdt zo zafunutych budov. Obec mL z6uj
ie podpory. Poslanci jednomyselne schv6lili

sti na tieto dot6cie pre budovy Obecny irad'
Tatrami.

dat' obce na projekte vo vy5ke 10 000'00 EUR

na budovu Obecneho fradu, 10 000,00 EUR na budor'nr kultirmeho domu a 10 000,0(l EtlR na

budor,,u Materskej 5ko1y, s dim poslanci jednomyselne srihlasili.

K 12 bodu programu: Ing. Wildnerov6 reag

o protokole a chyb6ch v registri obyvatef

Pracovnici spolodnosti, ktori tento syst6m spr

plati a1 pri vyradenych obdanoch z evidencie, di d

frra. portrpnl odstranovat'tieto chyby prostrednictvom aktuahzhcii, ktor6 sa budri postupne

zapracovivat,doprogramu.Protokol""maVpl},Vnaaktu6lnypodetaevidenciuotlyvatefov.
Po dohode s ekon6mkou obce bude do URBIS-u zapracovany komun6lny odpad

v nasledujucom zdaf,ovacom obdobi, po ptijati nov6ho vzN o miestnych daniach

a poplatkoch na rok 2016. Tuto spr6r'u p

Ing. Vilga, stavebnY dozor na

o situ6cii na stavbe. Kon5tatoval, Le po p

mohli zadat'

a je v St6diu
podlia jeho v

Mgr. Kuderov6, riaditelika 5ko1y sa vyjadrila,

nebude st'ahovat' Liakov zo Skoly v Pradi

uditelisky zbor.
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Stavebnjz dozor upozornil, Ze terajSia strecha sa m6Ze v budricnosti po5kodit' a zadne zatekat' ,

Preto predniesol poZiadavku na prestresenie celej budovy. Prednesenit poZiadavku aZ vzalo
na vedomie

Obdan obce p6n Miroslav Roth predniesol dotaz, di obec neuvaZuje o ziadeni
kamerov6ho syst6mu v obci a v osade. Starosta obce reagoval, Le uZ o tejto moZnosti
uvaLoval, ale kon5tatoval, Le v sridasnosti je priorita dostavba kontajnerovej Skoly a trito
poZiadavku OZ vzalo na vedomie.

Obdianka obce pani M. Cir6kov6 predniesla poZiadavku na oprau,] verejn6ho
osvetlenia akanalizadn6ho poklopu pred jej domom. Starosta obce odpovedal, Ze oprar,'u

verej ndho o sv etl eni a zr ealizuj e.

Obdan obce p6n R. Sloved6k predniesol poZiadavku, aby zasadnutta obecn6ho
zastupitelistva boli realizovan6 po 15,00 hodine, z d6vodu, Ze mnohi obdania pracujit
a o 14,00 hodine sir este v pr6ci ana zasadrutia sa nem6Zu dostavit'. Starosta obce rrzal tuto
pripomienku na vedomie.

Overovatelia: J6n Oradko

Ondrei Badlo


